
 

 
 
 
 
 
 
Protokoll fra møte i Markedsutvalget for reinkjøtt 
Tirsdag 21. desember, kl 9:00 til kl 9:30, Teams-møte 
 
 

Til stede: John Anders Lifjell (NRL) 
Morten Floor (LMD)  
Grete Sjurgard (NRL)  
 

Forfall: Arnstein Stensaas (PRL) 
Johan Martin Eira (NRL) 

Fra Landbruksdirektoratet: Sissel Olsen (referent) 
 

 
 
Møteagenda 
 

Sak 49 22 Godkjenning av møteinnkalling og dagsorden 
Sak 50 22 UMAMI ARENA – økte kostnader 

  



 

 

 
Sak nr. 

49/22 

 Markedsutvalget for 

reinkjøtt 

Behandling: 

21.12.22 

Tittel: 

Godkjenning av møteinnkalling og dagsorden 

LDir saksnr: 

21/73232                                      

 

Møtebehandling: 
 

-- 

  
Vedtak:  Møteinnkalling og dagsorden ble enstemmig godkjent. 

 
Vedlegg/dokumenter: Var sendt ut i forkant av møtet. 

 
 

Sak nr. 

50/22 

 Markedsutvalget for 

reinkjøtt 

Behandling: 

21.12.22 

Tittel: 

UMAMI ARENA – økte kostnader 

LDir saksnr: 

21/73232                                      

 

Møtebehandling: 

 

Leder orienterte om at det var kommet et oppdatert design og pristilbud fra 
Nova Spektrum Design, som har ansvaret for tegning og leveranse av stand 
under UMAMI ARENA 2023 for Markedsutvalget. 
 
Etter møte med snekker, rørlegger og elektriker, og tilpasninger som er blitt 
gjort på stand i etterkant av det første tilbudet som kom i september, har de 
nå oversendt et revidert pristilbud. I det første pristilbudet som kom var 
strøm- og rørleggertjenester estimert fra 2020. I tillegg har det blitt gjort 
endringer på standen i form av flere sitteplasser i restauranten og disk i front 
på kjøkkenet med serveringsflate etter at kjøkkenet ble åpnet i front. Videre 
har prisen på designtimer og prosjektledertimer økt siden det første tilbudet. 
 
Totalt kommer prisøkningen på rundt 200 000 kroner. 
 
Markedsutvalget er bekymret for kostnadsøkningen knyttet til UMAMI 
ARENA 2023. og at prosjektet allerede før prisøkningen tar  en betydelig 
andel av Markedsutvalgets budsjett i 2023. Utvalget vurderer at det ikke er 
økonomisk hensiktsmessig å kansellere inngåtte avtaler, men ser behov for å 
redusere aktivitetsnivået og velger derfor  å avlyse det planlagte 
kveldsarrangementet på UMAMI 2023. Markedsutvalget forventer nå at siste 
pristilbud er endelig og at Markedsutvalget får en garanti fra Nova Spectrum 
Design på at det ikke kommer ytterligere prisøkninger.  
 

Vedtak:  Leder og sekretariat jobber videre med UMAMI ARENA 2023, herunder 
arbeider for å få en garanti fra Nova Spectrum Design på at det det ikke 



 

 

kommer ytterligere kostandsøkninger knyttet til arrangementet. Det kan 
disponeres inntil 2,7 mill. kroner til arrangementet 

Vedlegg/dokumenter: Var sendt ut i forkant av møtet. 
 


